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z posiedzenia Korais j i  Rol¡ ictwa i  LeÉnictwa odbytego w dniu
28 s tyczn ia  b r .  /w torek f  o  godz .  looo  w sa l - i  n r  11  Urzqd"u  Mie jsk iego
r ^ r  . T  r - r i  nzo  i n r , r i  av v  v  Y s ¡ & e u v r Y ¿ u .

Proponowany porz4dek posiedzenia przedstawi l  Przewodni"czqcy
Komisj i  Fan .r fa ldemar Woánj-ak.

l .Zaopiniowanie mater ia lów na sesjq.
2.Zaoplniowanie podzialu rezerwy bud2etowej.
J.Zaopiniowanie spraw Wydzialu Geod.ezj i  i  Gospodarki  Gruntami.
4"Sprawy róZne.

Przedstawiony porzqdek posied.zenia czlonkowie lbmisj i
przyjqti bez zastrze|eyi,.

L lsta obecnoÉci  czlonków Komisj i  w zaLqczeniu.

j_4._1 Na wstQpie Przewod.niczqcy l{omisji Pan !traldeaar Woán-iak odczyta1
praponowany porz4dek obrad sesJi Rady Miejskiej planowany na dzieri
1992.O1f .31" Proponowany porzqdek obrad w za!-4czeniu protokolu.
NadmieniTr?e sprawy dotyczEce budZetu w pkt ,7 porzqdku obrad sesj i
a jednoczeÉnie dotyczqce pkt ,2 posiedzenia Komisj l  przedstawi
Ksiqgowa Wydzlalu Finansowo-Bud2etowego Pani El2bie"ta trachwa, natomiast
sprawy dotyczqce pkt.9 w sprawle dziazek budowlanych a dotyczEce
jednoczeÉnie pkt .5 obecnego posiedzerLia przedstawi p.o.  Kleruwnika
'uiydziatru Budownictwa Architektury i Urbanistyki przestawi Pan Czeslaw
0 lszak .

:4.9:3
Glos 73bra1a Ksiqgowa llydziatu Finansowo-Bud.2etowego Pani El2bieta
l,achwa przedstawiajQc sprawy podzialu rezerwy bud2etowej, która to
wynosi 2f8 mln 188 tysiqcy zTotych.Nadmienlha,2e obecnie wystgpujq
potrzeby uruchomienla tej rezerwy na nastqpujqce cele:
- zaPer¡llienie infrastruktury budowanego bloku przy ulicy 11 listopada

134 mln zt-otych,
- oÉwiata l wychowaaie tj. na renont sali gj-nnastycznej w l,O Jqdrzejów

-22 mln zTotych /n¡rócono sig 9 50 m1n zZ./
replika tr Czynu Legionowego tt - J nl¡ zL.

li sprawie replikj- zdecydowano o gZosowarriu.
Wynik glosowania:

5 gZosów - m
1 glos - przeciw

1 glos - wstrzyma! sie
W trzech przedstawlonych spr€wach KouoisJa ustosr¡nkowala sig pozytyvmie.
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GloS zabraLa Kierownik Wydzia?u Geodezji i  Gospodarki Gnrntami
Pani Leokadia Meresiúska i przedstawila nastqpujqce spra\^ry:
l .Sprzeda2 dzlalek budowlanych na terenie Jqdrzejowa.

1t'/ przedniotowe j sprar,rie poinforrrowano , 2e $pzynqty dwa pod"ania
tj. Pani Bo2eny Walczyískiej i Pani lr,fari i Nowak do Pana Bunoistrza
Miasta Jqdrzejowa celem umo2liwieruia im zakupu dzialek budowlanych
bez przetargu Jako osobom pokrzywdzonym.
Parui Kierownj-k nadmlenila dokladnie o które dzia?.ki chodzi i kiedy
r,rrywtaszczenia byly prawadzone do tych2e osób.
Po przedstawieniu w,/w tematu i dyskusji cztonków Komisji zdecydowano

' 
2e nadmienione osoby mogq zakupió dzla?ki w drodze przetergü+

2.Zakup grr:ntu o pow. 0155 ha od RSp w potoku Wielkj_n pod hydroforn:t4
po cenach PFZ.

Po zapoznaniu Konisji i  odbytej dyskusJi zdecyd.owano o wydaniu
opin:Li pozytyvmeJ,

3.Sprawa osiedla Piastowskiego .
Pani Leokadia Meresiriska-Kler^own:ik Wydziatu GeodezJl i Gospodarki
Grr¡ntami nadnienila o dotychczasov¡ych staraniach dotyczqpych
IokaU-zacji tego2 osiedla.Komisja zdecydowala, 2e Rada MleJska winna
decydowaó po otrzymaniu fnd¡rwidualnych podali o mi:.anle przeznaczenia
gruntrr.

4.Zmiana przez:alaczenia gnmtu na cele ruien¡l-nic ze w nlejscowoÉcl
Lasków u Pana Brrcnis1awa Fawlika,
Przedniotowq sprawg przedstawiZa Pani Leokad.ia Meresiriska-Kierownik
Wydziatu GeodezJi i Gospodarki Gruntaml - po wysluchan:lu KomisJa
ustosunkowaSa si€ po zytyrnrnie.

LSprawa mdopo ju w LÉc j_nie,

Pan Przewodnicz4cy KomisJi nadnleniZ o potrzebie przygotowania
üaterialów przez Pani4 LeokadiQ Meresjisk4 I przed,stawlenie na
nastqpnym posied zenlu Komis j i.

-{9.3
Wyst4piZ p.o, Kierrwnika Wl¡dziatru Budownictwa Architekü:ry i UrbaruLstyk:
Pan Czeslaw Olszak I poinfonaowal o pod.aniach, które otrz¡¡nal Wydziatr !:

w sprawie przeznaczenj-a grwrtów rol.nych na cele nierolnicze z :uvrzg]e-
dnienien bud.ownictwa zagrod.owego u nastQpuJQpych osób z terenu
Gniny JqdrzeJów:

1.Pan Marek chabuz-zan.cierno przyszów - bud.owa zagrody,
2.Pan Edward Blicharski-zan.Wóltca Motkowska bud.owa zagrod,y.
3. Pan sar"ek lasak-zan.piaski-Kopaniny - bud.owa zagrody.



_ j_ rt 1'3',
Po przed.stawieniu na napie Konisja ustosunkowala siq pozytyr^rn-ie. I
Nastgpnie glos zabral pod.lnspelcbor Pan Marian i{nuk z i{ydzial.u
Rolnictwa i  Ochrcny Srodowiska przedstav¡ ia j4c uchwatQ Sejmiku

7
J '

4 .

sanrorzqdowego r,rojer,vód ztwa Kieleckiego zwracajqcE siq do wszystkich
gmin z nastqpujqcyr:ai za1-eceniámi.
Zdaniem Sejmiku konieczne jest :
1 . PrzyÉpieszenie dzialaú do tyczEpych poh/olania kommalnego zw¡- 4z:riu

gnin o char"alcberze rolnichym i ekologichnym.
2. Podejnowanie dzj-a?.aiá na mecz zabezpieczenia isüriejEcego

potenc jalu urzqdzeú melioracyjnych.
Opracowanie gminnych progr"anów w zakresie przetwórstwa rol:ro-
spo2ywczego oraz infrastruktury technicznej w gminach rolniczych.
PodjQcie inlcjawwy tworzenia zwjLzku &in zajmuiqcych siq
telefonizacjq wsi"

ad'1 Konisja po dyskusji postanowila rozwahyé, sprewq powozania
zwLqzku z uwzgLqdnieniem rplnictwa ekologicznego .

ad.2 w odnieslerrlu do pkt.2 KomisJa zdecyd.owala aby wydzla?.
Rolnictwa i Ochrony Sr"odowiska vrystosowa? pls¡¡a do sotrtysów
i Rad soleckich celen vüy'kaszania rowów ¡aelloracyjnych.

ad.J Konisja za1eclla opracorranie takiego programu w odniesj-enir¡
do Gniny Jqdrzejów,

ad.4 Po dyskusji KomisJa zdecydowala o przeanalizowanie pod"nj-esio-
nego tematu. ze wskazaniem jakle korzyÉci przyniósl by ten
zwj'1zek Gmjnig J edrzeJ ów.

Pnr toko lant
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Mulían Wnr:k

Przewdpz2;zqcy I{gmlsJi
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Waldemar Woániak


